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Siden sidst: 
 
Krolf: 
Problemer med et bestyrelsesmedlem, som ikke dukker op eller hjælper meget til. Har fået to nye 
medlemmer i bestyrelsen. 
 
Har været i dialog med Henning Dahlgren omkring overdækning. Klubben kan måske selv klare at bygge 
dette. Gånsager Tømrer kan også kontaktes om et tilbud. 
 
Der gøres klar til byfest, der findes frivillige og arrangeres turnering med Lundsmark. De er i gang med 
turnering, 2 hold spiller. Begge hold vinder og taber. Tom opretter nye udvalgsmedlemmer i Conventus, det 
er Ole Schilling og Karen Stenger. 
 
Motion: 
Har været til Royal Run. Der var 9 løbere med.  
Tulipanløbet er afviklet og snart kommer der flere motionsløb. 
Laver flere sociale arrangementer. 
 
Er i gang med at arrangere Æ Q RUN. Har fået nye medlemmer i udvalget, Birgit og Linda. Helene er stoppet. 
 
Har lige nu fået sponsorater for 45.000 kr. Markedsføring af løbet begynder efter sommerferien. 
 
Badminton: 
Der er booket baner i både Egebæk-Hviding og Ribelund Festsal som i sidste sæson. 
Vi starter tilmelding op i starten af august igen. 
 
Fodbold: 
Små fødder: 6 betalende 
U10 og U11: 10 betalende 
U13 og U15: 12 betalende fra Ø.V.  
Seniorer: 18 betalende 
 
Lasse har været i kontakt med halchef i Gredstedbro ang. Indendørs sæson for fodbold. Halchef vender 
tilbage i august.  Alternativt kan det undersøges om vi kan få en tid i Roager – det er dog kun en halv hal – 
fuld bredde men længden er kortere 
 
Generelt god tilslutning på holdene, og samarbejdet med Hviding fortsætter.  
Der mangler en træner til 11 mands bold efter sommerferien, da Rasmus stopper.  
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21-06-23 er der afslutning for U10, U11, U13, U15. Trænerne skal selv stå for afslutningen i år. Jesper 
Bremsen sørger for at handle ind til det. Marianne hjælper også til. Trænerne skal selv sørge for at finde ud 
af hvor mange der kommer ift. Indkøb.  
 
Små fødder afholder deres egen afslutning – det sørger deres træner Jens for.  
 
 
Holdtræning: 
Der har været møde ift holdtræning – gymnastik og FysioFlow starter op i uge 36, og Yoga starter i uge 37.  
 
Jannie vores Yoga instruktør har valgt at stoppe, og der er derfor eftersøgt – og fundet en ny underviser, 
Ingelise. Hun er ikke uddannet, men ønsker at tage uddannelsen. Hun er blevet hyret til opgaven og får 
dermed uddannelsen betalt af foreningen.  
 
Susanne har valgt at stoppe som instruktør på Fysio Flow pga. hendes arbejdssituation. Her har Mette 
Nissen takket ja til at komme tilbage.  
 
Fælles: 
Der har været møde vedr. tilbygning/ny hal. Heriblandt var Lasse, Tom og Lykke. Der var inviteret folk fra 
DGI og interessenter fra byen. Der blev skudt mange forhåbninger ned. 
Iflg. DGI bygger kommunerne i dag ikke nyt, men renoverer pga. bæredygtighed.  
Klubhuset har flere muligheder end mødelokale evt. til fitness etc. 
Referat er ikke modtaget fra DGI. Tom rykker Steffen for det.  
 
 
Økonomi/halvårsregnskab: 
Badminton har ingen indtægter i første halvår. Lokaleleje har været mere i ’22 end i ’23. til gengæld er vi 
blevet  faktureret for rengøring som forventet. Der er kun blevet spillet om torsdagen i ’23. Bedre resultat i 
år end sidste år – indtil videre. 
 
Krolf er steget med et medlem og dermed også i kontingent.  
Lidt flere driftsudgifter bll.a. til vedligehold af lokale. 
 
Motion har færre medlemmer i ’23 end ’22.  
Andelskassefonden under øvrige indtægter overført fra ’22. 
Udgifter til stævner. 
 
Holdtræning havde flere holdoprettelser sidste år. Man er gået fra kvartsæson til halvsæson. 
Lokaleleje er lidt mere i ’23 end ’22. 
 
Fodbold har mange flere medlemmer i ’23 end ’22. En forskel på omkring 10.000 i kontingent.  
 
Samlet set et bedre resultat: 67.488 mod 52.723 sidste år. 
 
Stigning i udgifter til DGI-assistance fremadrettet. 
 
Rengøring i klublokalet/toiletter kan begrænses til én gang i måneden. 
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Forsamlingshuset: 
Udbygning af forsamlingshuset. Foreningen er blevet hørt i en nabohøring. Idrætsforeningen vil gerne 
betale halvdelen til en udbygning, hvis det er det der giver mening. 
 
Tilbygning/ny hal: 
Under fælles. 
 
Byfest: 
Byfesten har efterspurgt fryser i klubhuset? Klubhuset skal spare på pengene og må egentlig ikke have 
køleskabet tændt. Kummefryser må gerne opbevares i skur 3 og sættes i klubhuset under byfesten.  
 
Evt.: 
Dørene står af og til åben ved boldbanen, åbenbart nogen der ikke kan finde ud af at lukke efter sig. Derfor 
bliver nøgleboksen skiftet ud, det bliver samme boks som den ved klubhuset. Der kommer derfor en ny 
kode. Benny Rasmussen skifter til ny nøgleboks i nærmeste fremtid.  
 
Næste møde: 
Tirsdag 22-08-23 kl. 19.00 
 
 


